
Referat fra pyntekomiteen 17. Mai 2016 

  

Alle var positive og engasjerte. Det var flere som hadde vært med i pyntekomiteen tidligere 

år, så vi hadde ingen møter.  

Bjørka var laga klar i buketter og hjerter i forkant og sparte oss for mye tid. Elevene hadde 

pynta vinduene kjempeflott.  

Det var veldig bra at det ble kjøpt inn nye benker  med bord til å ha ute. Det var oversiktlig at 

det ble laga en felles 

 innkjøpsliste. Det eneste spørsmålet 16. Mai var om pyntekomiteen skulle sette fram stoler 

og bord i gymsalen, 

 for det var ikke vårt ansvar for to år siden. Kanskje det kunne ha vært 7. Klasse sin jobb.  

De stilte bare med to personer 16. Mai, mens vi var mange. 

 

Hilsen Åshild Giving 

  

 


